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Mondelinge vraag van mevr. Goetghebuer: Afval sorteren tijdens gemeentelijke evenementen. 
 

Mevr. Goetghebuer geeft aan dat er op de brocante van Fort-Jaco geen PDM-vuilnisbakken aanwezig 
waren, terwijl het Brusselse gewest gezinnen net verplicht om te sorteren. De gemeente kan hierop inspelen door 
selectieve vuilnisbakken te voorzien tijdens dergelijke evenementen. Overweegt de gemeente de inzet van 
dergelijke selectieve vuilnisbakken, zoals al jaren het geval is in de infrastructuur van de NMBS en de MIVB? 

 
Schepen Gol-Lescot antwoordt dat sorteren een gewoonte begint te worden bij de Brusselaars maar dat 

dit jammer genoeg vooral enkel thuis lijkt te gebeuren. Het bestuur heeft selectieve vuilnisbakken ingezet tijdens 
het Homborchfeest en het Smile Festival. Het komt voor dat Net Brussel deze vuilnisbakken niet wil komen 
leegmaken omdat er niet correct werd gesorteerd.  

 
Tijdens het jeugdfeest van volgende zondag zullen jonge vrijwilligers de nodige uitleg geven over het 

correcte gebruik van deze vuilnisbakken. De schepen hoopt dat deze actie de inwoners zal aanmoedigen om meer 
burgerzin op dit vlak te vertonen. 


